
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ryhøjen,  

tirsdag d. 13. august 2024 kl. 20.00 
 
 
Dagsorden  
 

1. Skurplan 
2. Arbejdslørdag og sommerfest 
3. Gartner 
4. Nye naboer 
5. Vejprojekt  
6. Flagstang 
7. Kampen mod bjørnekløer 

 
 
 
Ad 1: Skurplan 
 
Jørgen har lagt en plan for opførelse af skuret/trailerlæet, som vi følger.  
 
På arbejdslørdagen er planen, at vi nedstøber 6 stolpefødder, 4 til trailerlæet og 2 til skuret.  
 
 
Ad. 2: Arbejdslørdag og sommerfest 
 
Der er arbejdslørdag og sommerfest lørdag d. 31. august.  
 
Indbydelse udsendes på mail og lægges på Facebook.  
 
Vi mødes kl. 10 ved bålpladsen og fordeler opgaver. Husk at skrive dig på sedlen.  
 
Kan man ikke arbejde, er kage, kaffe og andre lækkerier velkomne, ligesom vi også har brug for 
nogen til at stå for frokost.  
 
Bestyrelsen modtager gerne forslag til arbejdsopgaver.  
 
Bestyrelsen minder om, at alle husstande, der ikke deltager i arbejdslørdagen, skal betale 250 kr. 
til reg.nr. 5382, kontonr. 0000360328. 
 
Sommerfesten starter kl. 18. Alle medbringer selv mad og drikkevarer. (Hvis der er stening for det, 
kan vi også bestille pizza for egen regning.)  
 
Arbejdsopgaver, som skal laves: 

- Der skal formodentlig støbes stolpefødder til skur/trailerlæ.  
- Legehuset skal males og efterses.  
- Legetøj på legepladsen skal efterses – og evt. kasseres.  
- Bålpladsen skal luges. 
- Markering af p-pladser på hovedvejen 
- Der skal fjernes bjørneklo i regnvandsbassinet. 
- Borde-/bænkesæt skal males.  

http://reg.nr/


- Der skal samles skrald.  
- Trapper skal efterses og evt. males.  
- Der skal handles og laves frokost.  
- Der skal tyndes på ud skrænten ved stien.  

 
 
Ad. 3: Gartner 
 
Gartneren har gennemgået vores træer langs voldene, efter der væltede et træ på legepladsen. 
Han finder ikke umiddelbart andre træer, der kunne være i fare for at vælte.  
 
 
Ad. 4: Nye naboer 
 
Nr. 93 er blevet solgt og overtaget Nann og Casper og deres lille søn Otto.  
 
Nr. 112 er til salg.  
 
 
Ad. 5: Vejprojekt 
 
Bestyrelsen har indhentet tilbud på asfaltering af ”hovedvejen”. Tilbuddet lyder på 254.000 kr. for 
helt ny asfalt på 813 m2 vej.  
 
Vi indhenter ét tilbud mere, så vi kan sammenligne de to tilbud.  
 
Der er penge i vejfonden til at dække arbejdet, men vi går ikke videre med noget, før vi har 
kontaktet kommunen mht. de m2, som de skal dække fra opgravningen af hovedvejen i forbindelse 
med fjernevarmearbejdet.  
 
 
Ad. 6: Flagstang 
 
Vores flagstang er blevet malet, har fået ny knop og ny snor. Der er indkøbt vimpel og flag. Tak til 
Lone og Steen for arbejdet! 
 
 
Ad. 7: Kampen mod bjørnekløer 
 
Preben har været i gang med at bekæmpe bjørneklo i regnvandsbassinet.  
 
 

 
Næste møde, tirsdag d. 24/9 kl. 20.00.  
 
 
VIGTIGT! 
 

• Bestyrelsen beder vi om, at man, hvis man lufter hund på legepladsen og andre fællesarealer, samler hundens eventuelle 
efterladenskaber op.  

• Bestyrelsen beder alle være opmærksomme på, at skraldespande placeres på egen matrikel og ikke på fællesarealer. 
Spandene må kun køres frem på tømningsdagen.  

• Bestyrelsen henstiller til, at alle, der bruger legepladsen, hjælper med at holde den i fin stand. Har børnene brugt 
legepladsen, bør forældrene hjælpe dem med at få ryddet pænt op. 


